
Protokół nr 40/22 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 19 stycznia 2022 roku 

Komisja obradowała w trybie zdalnym w składzie: 
1. BARBARA BURY - Przewodnicząca Komisj i 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 09:10, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Ustalenie planu pracy Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej na 2022 rok. 

2. Przyjęcie sprawozdania Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Komisji B. Bury poinformowała, że wpłynęła poprawka do planu 

pracy, która złożył radny T. Fifielski. " Analiza kompleksu budynków przy Alei 600 

lecia w Więcborku. Inwentaryzacja i potencjał pod kątem przygotowania dokumentacji w 

zakresie adaptacji , przebudowy na potrzeby jednostek powiatowych związanych z 

działalnością społeczną oraz na rzecz osób niepełnosprawnych". 

Radny M. Chart sugerował aby jednak umieścić punkt nt. opieki paliatywnej na terenie 

powiatu sępoleńskiego. 

Przewodniczący Komisji zaproponowała, aby w miesiącu sierpniu zorganizować 

posiedzenie wyjazdowe Komisji do Domu Pomocy Społecznej w Suchorączku. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali proponowaną poprawkę. 



Ad. 2. 

Wicestarosta A. Marach przedstawiła informacje nt. sprawozdania Starosty 

Sępoleńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Radna Z. Krzemińska zapytała o ilość wyszczepień w powiecie. 

Wicestarosta A. Marach ilość wyszczepień w powiecie jest aktualnie na poziomie 56 %. 

Radna T. Ffielski zapytał o poziom wszczepienia w naszych domach pomocy 

społecznych. Zasugerował, aby na sesji Pani Estkowska przedstawił informacje nt. 

zmiany przepisów dot. kwarantanny. 

Radny M. Chart wskazał, że można wystąpić do Inspektor, aby uzupełniła wypowiedź 

dot. bezpieczeństwa w powiecie i nowych zasad kwarantanny. 

Ad.3. 

Radny K. Szymanowicz zapytał, czy punkt szczepień powiatowy szczepi trzecią dawką. 

Wicestarosta A. Marach poinformował, że mobilny punkt będzie szczepił do końca 

stycznia. 

Część radnych w dyskusji wniosła, aby jednak umożliwić Inspektor wystąpienie na sesji, 

aby wspomniała o zagrożeniach, przepisów dot. kwarantanny. 

Radny T. Fifielski odniósł się do wczorajszej rady budowy szpitala. Czy prace 

przebiegają zgodnie z planem, czy nie ma ryzyka wzrostu cen? 

Radny A. Marach jest pewne opóźnienie leżące po stronie wykonawcy. Nie dostrzega 

jednak zagrożenia. Zakończenie przewidziane jest na maj albo czerwiec. Na koniec 

miesiąca ma nastąpić przeprowadzka na nową cześć i wykonawca wejdzie z pracami na 

oddział kardiologiczny. W nowej części zamontowane są klimatyzatory, są dwie 

dodatkowe łazienki. 

Radny T. Fifielski zapytał, czy u nas w szpitalu jest oddział covidowy? 

A. Marach udzielił pozytywnej odpowiedzi. Oddział obłożony jest w 80%, 

umiejscowiony jest na oddziale chirurgicznym. 

Ad. 4. 



Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 09.40. 

Protokółowała: 

Przewodnicząca Komisji 

owiatu 

mgr Ka fc/yna Niepiekło-Thcil 


